
HØRING – ENDRING AV SKOLESTRUKTUR OG STEDSVALG. 

 

Fagforbundet Krødsherad har ingen medlemmer som i dag er registrert innen Oppvekst, som i dag 
jobber med undervisning, det vil si som pedagoger. I forhold til utforming av ny skole mener 
fagforbundet at det bør legges vekt på synspunktene til de ansatte innen skolen i Krødsherad. Det er 
de som sitter med førstehåndskunnskapen og innehar fagkunnskapen for hvordan man kan utforme 
en ny god skole. 

Fagforbundet forholder seg til vedtaket om at det skal bygges 1 ny skole i Krødsherad. 

Spørsmålet om hvor skolen skal ligge er svært vanskelig. Fagforbundet har mange medlemmer og det 
er derfor naturlig at det er ulike meninger innad i organisasjonen. Dette har ikke vært oppe til 
diskusjon blant våre medlemmer.  Diskusjoner som har pågått i medier og på nett har vært til dels 
usaklige og stygge. Når man hører unger blir mobbet for å være fra det ene eller andre stedet er det 
bare tragisk. Det tjener ikke til noe hverken for Noresund eller Krøderen at det har blitt sånn. 
Fagforbundet Krødsherad ønsker at bygda skal stå samlet som en enhet. 

Skal man se på skole isolert med tanke på stedsvalg så har både Krøderen og Noresund sine 
kvaliteter, og skolen vil bli bra uansett. 

Ser man på det i et videre perspektiv så vil det geografisk være naturlig å tenke at skolen skal ligge 
midt i bygda. Dette med tanke på reisevei for elevene og at Noresund er et naturlig sentrum i bygda. 

Krødsherad ønsker å utvikle Noresund som tettsted (landsby kvalifikasjoner), da er det også naturlig 
at skolen ligger her. 

Fagforbundet anser det som viktig at det blir gjort en god kartlegging og utredning før man faller på 
en endelig beslutning. 
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